



交通指引 DIRECTIONS

驾车指引

- 1、深南大道 → 进入辅道至世界之窗正对面 → 右转入侨城西街 → 20米后转入左手边第一个入口 (公交站旁)
- 2、深南大道 → 右转入益田假日广场地下停车场入口 → 进入地下停车场D区 → 乘坐威斯汀酒店电梯直达1楼酒店大堂或3楼酒店宴会厅

地铁指引

地铁一号及二号线世界之窗站A出口 → 进入益田假日广场B2层 → 上楼至商场L2层 → 进入益田假日广场VIP会员中心通道 → 直走进入酒店大堂

Driving Direction

- 1、Shennan Road → Go straight to the opposite side of The Window of the World → Turn right to Qiaocheng Xi Road → After 20 meters, turn left to the first entrance on your left hand (beside the bus station)
- 2、Shennan Road → Turn right to the underground car park of Yitian Holiday Plaza → Go straight to D area → Take Westin elevator to L1 hotel lobby or L3 function room directly

Metro Direction

Metro Line 1 & 2, Window of the World Station Exit A → Enter Yitian Holiday Plaza B2 Level → Go up to L2 level of the shopping mall → Enter the corridor of Yitian Holiday Plaza VIP Center → Enter the hotel main lobby

中国元素中餐厅益田假日广场入口指引

益田假日广场L1层 → 万宝龙Montblanc商店与蔻驰Coach商店中间走廊 → 直走进入餐厅

Five Senses Chinese Restaurant Yitian Holiday Plaza Direction

Yitian Holiday Plaza L1 Level → Enter the corridor between Montblanc shop and Coach shop → Enter the restaurant

深圳益田威斯汀酒店
THE WESTIN SHENZHEN NANSHAN
深圳市南山区深南大道9028号-2 邮编: 518053
9028-2 Shennan Road, Nanshan District, Shenzhen 518053, P.R.China
T 86.755.2698.8888 F 86.755.2698.8880
westin.com/shenzhen

